
Referat  
Perioden 2022-2024  

Møte nr: 15 
 
  

Styre: Seksjonsstyret Sportsdans  
Dato: 11.11.2023  
Tidspunkt: 10:00-11:30 

Sted: Bønes Arena 

Innkalling: Johnny Olesen (JO), Andreas Trondal (AT), Frøydis Vangsnes (FV), Inger-Lise Husebø 
Lenning (IL)  
 
Frafall: Jan Tore Jacobsen (JT), Hilde Kristiansen (HK), Siv Fjellmo-Grøndahl (SF), 
 
 

Saks nr. / år  Hva saken gjelder / vedtak  
 

Kommentarer:  
  

 1 Åpning 

 

Med Budsjett forhandlinger i HS 24 november dette et 

arbeidsmøte for kartlegging og ønsker for 2024 

 

                                   

                                   2 Representasjonsuttak - for protokoll fra styreveggen 

 

Sak 133_22/24 

 

UTTAK VM LAT VOKSEN 2023 

 

1 par: Sverre Fjellstad & Ronja Østensvik (Torshov) - ikke 

ranket på WDSF ranking liste LAT 

2 par: Aleksander Jokic - Maria Lyngstad (Falken) - ranket 

nr 264 WDSF ranking liste LAT 

Reserve: Jørgen Averstad & Malin M. Karlsen (LSK) - ikke 

ranket på WDSF ranking liste LAT  
 

Top 50 på WDSF World Ranking i klassen/grenen det skal 

representeres i uttaksdato kvalifiserer for reisestøtte - Ingen 

av parene fyller dette kriteriet. Uttaket er gjort basert på 

gjeldende uttaksregler per 28.02.2022. 

 

Vedtak: vedtatt 

 

Sak 134_22/24 

 

UTTAK VM STD JUNIOR II 2023 

 

1 par : Edvard Braathen Nes - Isabella Hovden (NeRo) nr 1 

norsk ranking -  ranket nr 118 på WDSF ranking liste STD 

2 par: Anders Einarsen-Skulstad - Oda Walde (NJS) nr 2 norsk 

ranking - ikke ranket på WDSF ranking liste 

 

Vedtak: vedtatt 



Reserve: Borgar Breivik Magnussen - Madelen Nystrøm 

(Nidaros) - ranket nr 219 på WDSF ranking liste STD  

 

Top 50 på WDSF World Ranking i klassen/grenen det skal 

representeres i uttaksdato kvalifiserer for reisestøtte - Ingen 

av parene møter dette kriteriet. Uttaket er gjort basert på 

gjeldende uttaksregler per 28.02.2022. 

 

Sak 135_22/24 

 

UTTAK VM LAT JUNIOR II 2023 

 

1 par: Edvard Braathen Nes - Isabella Hovden (NeRo) nr 1 

norsk ranking - ranket nr 184 på WDSF ranking liste LAT 

2 par: Anders Einarsen-Skulstad - Oda Walde (NJS) nr 2 norsk 

ranking - ikke ranket på WDSF ranking liste 

Reserve: Borgar Breivik Magnussen - Madelen Nystrøm 

(Nidaros) - ranket nr 299på WDSF ranking liste LAT  

 

Top 50 på WDSF World Ranking i klassen/grenen det skal 

representeres i uttaksdato kvalifiserer for reisestøtte - Ingen 

av parene møter dette kriteriet. Uttaket er gjort basert på 

gjeldende uttaksregler per 28.02.2022. 

 

Vedtak: vedtatt 

 

Sak 137_22/24 

 

UTTAK VM 10D UNGDOM 2023 

 

1 par: Deividas Sankalas & Sandrine Bergskaug (NeRo) - 

ikke ranket på WDSF liste Youth 10D 

Reserve: Marcus Stragiotti - Michelle Intanes-León (HILL) - 

ikke ranket på WDSF liste Youth 10D  

 

Top 50 på WDSF World Ranking i klassen/grenen det skal 

representeres i uttaksdato kvalifiserer for reisestøtte - Ingen 

av parene fyller dette kriteriet. Uttaket er gjort basert på 

gjeldende uttaksregler per 28.02.2022. 

 

Vedtak: vedtatt 

 

Sak 138_22/24 

 

UTTAK EM STD VOKSEN 2023 

 

1.par Jonas A. Pettersen & Kristy Puusepp (TDK) - ranket 

som nr 26 på WDSF liste STD 

2.par Sverre Fjellstad & Ronja Østensvik (TDK) - ikke 

ranket på WDSF liste STD 

  

Top 50 på WDSF World Ranking i klassen/grenen det skal 

representeres i uttaksdato kvalifiserer for reisestøtte - 1 

av parene oppfyller dette kriteriet. Uttaket er gjort basert 

på gjeldende uttaksregler per 28.02.2022. 

 

Vedtak: vedtatt 



 

                                   3 Digitale styrevedtak - for protokoll fra styreveggen 

 

Sak 139_22/24 

 

KONKURRANSEREGLEMENT DANSEKAMPEN 

 

Bakgrunn: 

Seksjonene for Sportsdans, Street styles, Freestyle/IDO og 

Swing, Salsa, & Linedance har i samarbeid med ND Admin 

fremlagt et felles konkurransereglement for 

Dansekampen, en nasjonal dansekonkurranseserie for 

utviklingshemmede (personer med kognitiv 

funksjonsnedsettelse) i samarbeide med Aker Solutions. 

  

Forslag til vedtak: 

Etter innspill fra Faggruppa i PD Sportsdans Norge 

fremmes forslag om å støtte regelverket slik det nå 

foreligger per 5.11.23 for bruk i Dansekampen 2023, men 

at det gjøres full faglig evaluering av alle seksjonenes 

faggrupper i samarbeide med ND Akademiet etter 

gjennomført arrangementet for 2024. 

 

Vedtak: vedtatt 

 

Sak 136_22/24 

 

Søknad dispensasjon opprykk fra Torshov Danseklubb 

 

Vedtak: avslått 

 

Sak 140_22/24 

 

Søknad dispensasjon opprykk fra Haugaland Danseklubb 

 

Vedtak: avslått 

 

 

 

 

4 Oppdatering (WDSF, NIF, ND, Regionene) 

• Ingen saker 

5 Økonomi 

• Ingen saker 

 

 

Sak 140_22/24 Dispensasjon minimums krav kåring av Årets Talenter 

[STEMMESAK]  

 

Bakgrunn: Jmfr konkurransereglementet må klassene 

Årets Talenter ha 6 startende par, i årets, som er den 

første, stiller det 6 par i latin og 5 par i standard.  

 

Vedtak: vedtatt 

 



Forslag på vedtak: På bakgrunn av at dette er en ny 

klasse som det har vært mye støy og feilinformasjon 

rundt fremmes forslag på vedtak at begge grener 

gjennomføres i sin helhet og titler, medaljer, trofe og 

stipend utdeles. 

Sak 141_22/24 Hvordan løfte arrangements kvaliteten på 

konkurransene [ARBEIDSSAK)  

 

Bakgrunn: Arrangørklubbene sliter økonomisk for å få et 

arrangement til å gå rundt som gjør at kvaliteten på 

arrangementene varier veldig. Danserne velger ikke delta 

fordi konkurransene ikke er inspirerende som gjør at det 

er få par i flere av klassene. Dette har medført stort press 

på dispensasjonssøknader om opprykk, men når i elite om 

en ikke har sjans til å vinne skal man ikke delta.  

 

Vi er inne i en ond sirkel som må endres dersom vi skal 

skape vekst både i mengde og kvalitet. Hva kan vi som 

seksjon gjøre og legge til rette for å få til en holdnings 

endring? 

--------------------- 

Det er diskutert rundt kostnader på konkurransen og 

motivasjon for parene for å gjøre deltakelse attraktivt. 

Det oppleves i stor grad at NS arrangeres på en god måte 

av arrangørklubbene, og at arrangementenes kvalitet i 

dag ikke er avgjørende for om parene stiller.  

 

Forslag til endring: 

Det er store summer som brukes på pokaler og styret 

ønsker å endre på denne premieringen med bakgrunn i 

kostnad, miljø og nytteverdi. Frem til møte 017 i januar 

2024 utarbeide et premieringssystem forslag for 

konkurranse og eliteklassene fra og med junior som gir 

alternativer til pokaler.  

 

Den nasjonale arbeidsgruppa fremmer forslag til 

vurdering og vedtak i møte 017 i januar 2024 etter 

vedtatt 2024 budsjett. 

 

Forslaget 
fremmes som 
vedtakssak i møte 
017 i januar 2024 
etter vedtatt 
budsjett 2024. 

Sak 142_22/24 Hvordan løfte kvaliteten på kommunikasjon og 

markedsføring [ARBEIDSSAK)  

  

Arbeidsgruppe 
nedsettes, 
fremmer forslag i 



Bakgrunn: Vi har en klar MarCom strategi som ble laget i 

2020 for perioden 2020-2028 mhht valg av kanaler basert 

på begrenset budsjett. Vi har store utfordringer sette 

denne strategien ut i live og vi kan ikke se solid avkastning 

med medlemsvekst med profileringen som gjøres. 

  

Vedtak: Styret ser behov for et møte med klubbene med 

obligatorisk fremmøte. I møtet er det nødvendig med 

innspill fra alle klubbene. Arbeidsgruppe nedsettes for å 

jobbe videre med forslag på løsninger. 

 

møte 017 i januar 
2024. 

Sak 143_22/24 Hvordan løse de økonomiske utfordringer? 

[ARBEIDSSAK)  

  

Bakgrunn: Med NIF/KUD post 2 og 3 midler som eneste 

økonomiske bidrag til drift som er basert på antall 

medlemmer står vi ovenfor en stor utfordring i 2024 

tildelingen da i % de andre seksjonene har vokst langt 

mer enn sportsdans som betyr at potten blir mindre. Vi vil 

heller ikke i 2024 få tildelt post 4 (toppidretts midler) da 

vi ikke har medaljer i VM/EM voksen klasse, ei er vi en OL 

gren som gjør at vi må fordele post 2 (frie midler) til å 

dekke både topp og utvikling av konkurranse 

virksomheten. Post 3 (bredde) vil komme helt an på 

resultatet av bredde søknaden og tildelingen AU gjør 24 

november. 

  

Utfordringene er at klubber og utøvere har ingen 

forståelse for hvor liten økonomi vi faktisk har, og for at vi 

skal kunne vokse må vi investere. Hvordan kan vi løse 

denne økonomiske utfordringen? Hva har vi av 

muligheter utenfor ND/NIF/KUD? 

 

 

Utsatt, ikke tid i 
dagens møte. 
Arbeidsgruppe 
nedsettes, 
fremmer forslag i 
møte 017 i januar 
2024. 

 

 

 

 

12 Eventuelt 

• Ingen saker 

 

 

 

 Møte avsluttet: 11:30  

 


